
Město Bystřice nad Pernštejnem 
Příční 405, 593 01 Bystřice nad Pernštejnem 

566 590 311, e-mail: posta@bystricenp.cz, ID DS: b3mbs36 

 
 

ZÁPIS 
ze schůze 

Rady města Bystřice nad Pernštejnem 
 

č. 11/2022 
konané dne 30.08.2022 

 
Přítomni   

Členové rady : Mgr. Martin Horák, Mgr. Alois Bouček, Ing. Václav Mičín, Mgr. Vlasta 
Moncmanová, Mgr. Miroslav Novák, Ing. Emil Ondra 

S poradním hlasem : Mgr. Josef Vojta 
Hosté : David Starý, Mgr. Martin Rod, Alena Prudká, Ing. Blanka Svobodová, Ing. 

Ivan Buchta, Ing. Aleš Sitař 
Omluveni : Ing. Karel Pačiska 

 
Nesplněné usnesení (termín plnění) : - 
Námitky členů rady proti zápisu č.10/2022 : bez námitek 

 

 

                                                          POŘAD SCHŮZE 

22-11-01 : 
Schválení výběru dodavatele a podpisu smlouvy o dílo na akci Oprava fasády po 
bionapadení Bystřice nad Pernštejnem Hornická č. p. 979-980 

22-11-02 : Žádosti o dotaci  

22-11-03 : Navýšení grantu pravidelných činností, grant trenérů 2. pol. 2022 

22-11-04 : 
Žádost o navýšení rozpočtu na financování Univerzity třetího věku (dále jen jako 
„U3V“)   

22-11-05 : Bourání betonových žlabů 

22-11-06 : Zřízení  budoucí služebnosti -  EG.D, a.s.   

22-11-07 : Zřízení  budoucí služebnosti -  EG.D, a.s.  Stříbrná  

22-11-08 : Pronájem nemovitých věcí TK Bystřice nad Pernštejnem z.s. 

22-11-09 : 
Financování akcí Okružní – etapa D, Suterén Příční 405, Chodník Zahradní, 
Meliorace Na Pile, Technologické centrum VI - Kyberbezpečnost, Erby 
partnerských měst a Basketbalové koše na stadionu 

22-11-10 : Žádost o krátkodobý pronájem – umístění lunaparku v Bystřici n.P. v roce 2023 

22-11-11 : Žádost o umístění bannerů na majetku města Bystřice n.P. 

22-11-12 : Poliklinika – stavební úpravy kanceláře ředitele na zubní ordinaci 

 
 

SCHVÁLENÍ POŘADU SCHŮZE 

Usnesení : Rada města Bystřice nad Pernštejnem schvaluje program schůze rady Města 
Bystřice nad Pernštejnem č. 11/2022 ze dne 30.08.2022. 
 

Hlasování : Pro: 6 Proti: 0 Zdržel se: 0 Nehlasoval: 1 
Zodpovídá : tajemník 

 

USNESENÍ 

 

mailto:posta@bystricenp.cz


22-11-01 : 

Schválení výběru dodavatele a podpisu smlouvy o dílo na akci Oprava 
fasády po bionapadení Bystřice nad Pernštejnem Hornická č. p. 979-
980 

Popis : Předkládám Radě města ke schválení výběru dodavatele a podpis smlouvy o dílo 
na akci Oprava fasády po bionapadení Bystřice nad Pernštejnem Hornická č. p. 979-
980. 
Požádali jsme tři firmy o zaslání nabídky na opravu fasády posledního špinavého 
domu na ulici Hornická. Nejlevnější nabídku podala firma STAVOFLOS s.r.o. 
s cenou 1 723 710,- bez DPH.  

 
Usnesení : Rada města schvaluje výběr dodavatele a podpis smlouvy o dílo s vybraným 

dodavatelem firmou STAVOFLOS s.r.o. se sídlem Na Cihelně 469, 593 01 Bystřice 
nad Pernštejnem, IČ 28339410 ve výši 1 982 266,50,- Kč vč. DPH. 

 

Hlasování : Pro: 6 Proti: 0 Zdržel se: 0 Nehlasoval: 1 
Zodpovídá : David Starý 
Termín : Splněno usnesením 
 

22-11-02 : Žádosti o dotaci  

Popis :  Vedení města obdrželo 2 žádosti o dotaci na podporu sportovních aktivit. 
Obě žádosti projednala komise sportu a mládeže na svém jednání dne  8.8.2022. 
 

 žádá o dotaci ve výši 15.000,- Kč na náklady spojené s účastí na 
turnajích v roce 2022. Díky aktuálnímu umístění na světovém žebříčku na pozici č. 
21 by se měla zúčastnit také mistrovství světa. Aby žebříček udržela, je nutná účast 
na dalších turnajích. Komise doporučuje příspěvek ve výši 15.000,- Kč. 
 
Druhá žádost se týká zahájení činnosti nového oddílu TJ Sokol Bystřice n. P., 
volejbalového oddílu žen. Oddíl zahájil přípravu v letních měsících. Přihlásil se 
k účasti v krajském přeboru pro sezonu 2022/23. V žádosti rozdělil částečné 
náklady na soutěž na rok 2022 a od ledna 2023. Komise doporučuje schválit dotaci, 
jako startovací balíček do konce roku 2022 ve výši 29.000,- Kč. Náklady pro rok 
2023 by měly být kryty z grantového programu pro pravidelnou činnost roku 2023. 

 
Usnesení : Rada města Bystřice nad Pernštejnem schvaluje neinvestiční dotaci a 

veřejnoprávní smlouvu na účast na turnajích pro i , 
593 01 Bystřice n. P. ve výši 15.000,- Kč. 
Rada města schvaluje neinvestiční dotaci a veřejnoprávní smlouvu na sportovní 
činnost oddílu volejbalu žen pro TJ Sokol Bystřice n. P., Tyršova 403, 593 01 
Bystřice n. P., IČ: 43378412 ve výši 29.000,- Kč. 

 

Hlasování : Pro: 6 Proti: 0 Zdržel se: 0 Nehlasoval: 1 
Zodpovídá 
Termín 

: 
: 

Ing. Blanka Svobodová 
Splněno usnesením 

 

22-11-03 : Navýšení grantu pravidelných činností, grant trenérů 2. pol. 2022 

Popis : Komise sportu a mládeže rady města za účasti místostarosty města projednala 
aktuální situaci cen energií a jejich vliv na činnost sportovních organizací, které 
město podporuje v rámci grantového programu sportovních pravidelných činností. 
Zdražení se promítá do provozování majetku organizací nebo do položky nákladů 
za pronájmy. 
Po diskuzi komise navrhuje paušální navýšení dotací, které organizace obdržely na 
začátku roku, o 10%. Je třeba, aby samotné organizace učinily úsporná opatření 
při své činnosti nebo také navýšily příspěvky členů. 
 
Návrh na toto navýšení je vyčíslen v tabulce v příloze. 
Dodatky smluv na částky do 50.000,- Kč v součtu za celý rok podléhají schválení 
radou, v částce nad 50.000,- Kč budou předloženy ke schválení zářijovému 
zastupitelstvu. 



 
Na jednání komise sportu a mládeže dne 8.8.2022 jsem předložila zprávu o čerpání 
a vyúčtování grantu trenérů za 1. pololetí 2022. Po kontrole výkazů doložených 
k vyúčtování lze konstatovat, že použité fin. prostředky byly použity v souladu 
s pravidly grantu. Nevyužité prostředky byly vráceny na účet města a následně jsou 
započítány k použití pro 2. pololetí. 
Komise projednala požadavky oddílů na 2. pololetí a navrhuje vykrýt požadavky 
v plné výši. Čerpání a návrh na dotaci pro 2. pol. 2022 je v tabulce v příloze. 
 

                                         
Usnesení : 1. Rada města Bystřice nad Pernštejnem schvaluje návrh komise sportu a 

mládeže na rozdělení dotací z grantu sportovních a volnočasových aktivit- 
pravidelné aktivity dle přílohy č. 1, která je nedílnou součástí usnesení. 

2. Rada města schvaluje dodatky VPS na poskytnutí neinvestičních dotací 
z grantového programu pravidelných aktivit dle přílohy č. 2, která je nedílnou 
součástí usnesení. 

3. Rada města ukládá FO provést rozpočtové opatření na navýšení grantu 
pravidelných aktivit ve výši 270.000,- Kč. 

4. Rada města schvaluje návrh komise sportu a mládeže na poskytnutí nein. 
dotací z grantu trenérů pro 2. pol. 2022 dle přílohy č. 3, která je nedílnou 
součástí usnesení a schvaluje VPS na poskytnutí těchto dotací. 

 

Hlasování : Pro: 6 Proti: 0 Zdržel se: 0 Nehlasoval: 1 
Zodpovídá 
Termín 

: 
: 

Ing. Blanka Svobodová 
Splněno usnesením 

 

22-11-04 : 
Žádost o navýšení rozpočtu na financování Univerzity třetího věku 
(dále jen jako „U3V“)   

Popis : Předkládám radě města k projednání žádost o navýšení rozpočtu na financování 
U3V, a to prostřednictvím rozpočtového patření ve výši 70.000,--Kč.  
Vzhledem ke skokovému zvýšení cen pohonných hmot došlo k navýšení cen 
přednášek u „externích“ přednášejících. Zřejmě jsou pryč doby, kdy byla cena 
přednášky 1.500,--Kč až 2.000,--Kč. Ceny přednášek, které jsou avizovány a 
s lektory předjednány na podzimní měsíce, jsou od 4.000,--Kč do 6.000,--Kč + 
oblíbené a již tradiční vánoční tvoření na muzeu za 19.000,--Kč.  
Žádám tedy radu města o schválení rozpočtového opatření, kterým by se sanoval 
rozdíl mezi prostředky čerpanými ze schváleného rozpočtu 2022 a aktuální situací, 
neboť, dle mého názoru, je vhodné zachovat tento seniory hojně navštěvovaný a 
smysluplný projekt.            

 
Usnesení : Rada města souhlasí s dodatečným navýšením prostředků na krytí nákladů 

souvisejících s financováním projektu Univerzity třetího věku, a to prostřednictvím 
rozpočtového opatření ve výši 70.000,--Kč. Rada města ukládá odboru financí 
provést rozpočtové opatření v této částce.   

 

Hlasování : Pro: 6 Proti: 0 Zdržel se: 0 Nehlasoval: 1 
Zodpovídá 
Termín 

: 
: 

Mgr. Martin Rod 
srpen 2022 

 

22-11-05 : Bourání betonových žlabů 

Popis : Technické služby již druhým rokem postupně upravovaly okolí u železničního 
nádraží. Finanční prostředky na tuto akci však nejsou v rozpočtu. Žádám tedy radu 
o rozpočtové opatření na tuto akci. 

 
Usnesení : Rada města schvaluje úhradu faktury na bourání betonových žlabů ve prospěch 

TS města a.s. a ukládá FO provést rozpočtové opatření ve výši 60 500 Kč. 
 

Hlasování : Pro: 6 Proti: 0 Zdržel se: 0 Nehlasoval: 1 
Zodpovídá 
Termín 

: 
: 

Mgr. Martin Horák 
září 2022 



 

22-11-06 : Zřízení budoucí služebnosti -  EG.D, a.s.   

Popis : Pro potřebu stavebního řízení na nové přípojky, pro developerské projekty 
společností SPH stavby s.r.o. a Stavoflos s.r.o. na Forotě, je nutné zřídit budoucí 
VB. Budoucí VB bude úplatné za jednorázovou úplatu ve výši 88 200 Kč + DPH  a 
VB bude na dobu neurčitou.  

 
Usnesení : Rada města schvaluje zřízení budoucího VB  ve prospěch EG.D, a.s. spočívající 

v právu uložení podzemního vedení NN, kabelové skříně  a telekomunikačního 
vedení, jejich údržby a oprav na pozemcích část parc.č. 3052/1, 3052/3, 3052/30, 
3052/26, 3052/4 a 3052/5 v k.ú. Bystřice nad Pernštejnem. Budoucí VB bude 
úplatné za jednorázovou úplatu ve výši 88 200 Kč + DPH a budoucí VB bude na 
dobu neurčitou.  

 

Hlasování : Pro: 6 Proti: 0 Zdržel se: 0 Nehlasoval: 1 
Zodpovídá 
Termín 

: 
: 

Ing. Ivan Buchta 
září 2022 

 

22-11-07 : Zřízení budoucí služebnosti -  EG.D, a.s.  Stříbrná  

Popis : Pro potřebu stavebního řízení na přeložku NN vedení na ulici Stříbrné je nutné zřídit 
budoucí VB. Budoucí VB bude úplatné za jednorázovou úplatu ve výši 2000 Kč + 
DPH a VB bude na dobu neurčitou.  

 
Usnesení : Rada města schvaluje zřízení budoucího VB  ve prospěch EG.D, a.s. spočívající 

v právu uložení podzemního vedení NN, jeho  údržby a oprav na pozemku část 
parc.č. 3127/13 v k.ú. Bystřice nad Pernštejnem. Budoucí VB bude úplatné za 
jednorázovou úplatu ve výši 2000 Kč + DPH a budoucí VB bude na dobu neurčitou.  

 

Hlasování : Pro: 6 Proti: 0 Zdržel se: 0 Nehlasoval: 1 
Zodpovídá 
Termín 

: 
: 

Ing. Ivan Buchta 
září 2022 

 

22-11-08 : Pronájem nemovitých věcí TK Bystřice nad Pernštejnem z.s.  

Popis : Na základě zveřejněného záměru na pronájem majetku, se přihlásil TK Bystřice 
nad Pernštejnem. Jedná se o stavbu tenisové haly a antukových tenisových kurtů. 
Tento majetek byl původně v majetku TK Bystřice nad Pernštejnem a byl do 
majetku města převeden darem na začátku letošního roku. Majetek bude TK 
pronajat dodatkem k původní smlouvě o nájmu z 24.9.2012.  

 
Usnesení : Rada města schvaluje pronájem stavby bez č.p. (občanská vybavenost) na 

pozemku parc.č. 1952/3 o výměře 675 m2 v k.ú. Bystřice nad Pernštejnem a 
antukových kurtů na parc.č. 1952/1 v k.ú. Bystřice nad Pernštejnem TK Bystřice 
nad Pernštejnem. Roční nájemné 1Kč. Délka nájemního vztahu původní smlouvy 
z roku 2012 je 20 let.  

 

Hlasování : Pro: 6 Proti: 0 Zdržel se: 0 Nehlasoval: 1 
Zodpovídá 
Termín 

: 
: 

Ing. Ivan Buchta 
září 2022 

 

22-11-09 : 

Financování akcí Okružní – etapa D, Suterén Příční 405, Chodník 
Zahradní, Meliorace Na Pile, Technologické centrum VI - 
Kyberbezpečnost, Erby partnerských měst a Basketbalové koše na 
stadionu 

Popis :   S odstupem se vracíme k akci Okružní – etapa D, tj. úpravě komunikace a 
parkovišť v severním oblouku této ulice. Dešťové vody z nových zpevněných ploch 
se tu v souladu s vyjádřeními odboru životního prostředí řeší vsakem. Záhy se ale 
ukázalo, že před domem čp.  972-976 vsak příliš nefunguje a po větších deštích 
tam vzniká velké jezero. Podařilo se nám vyjednat s VAS, že přepad ze vsaku 



můžeme zaústit do kanalizace, nyní to pro nás firma COLAS provádí a cena činí 
218.199,- Kč. 
  V budově úřadu na Příční 405 jsme po mnoha létech upravili místnost, která od 
dob nastěhování sloužila jako místnost pro kouření.  Cena prací činí 94.999,- Kč. 
  V chodníku na ulici Zahradní v úseku od ulice Vírské probíhá letos stavba další 
etapy optické sítě. Projektová dokumentace počítá s uvedením do původního 
stavu, které je ale s ohledem na technický stav chodníku možný pouze teoreticky. 
Na druhou stranu ani kompletní modernizace v tom duchu, jak proběhla loni na 
Zahradní v navazujícím úseku výše, taky nemá úplnou logiku (letošní chodník má 
mnohem menší frekvenci využití chodci, veřejné osvětlení má stožáry mimo 
chodník, naopak pod chodníkem je kanalizace určená k rekonstrukci). Proto 
chceme zvolit kompromisní řešení spočívající v „uvedení chodníku do původního 
stavu“ novou betonovou dlažbou plus ve výměně obrubníků v minimální nezbytné 
míře. Nabídková cena zní na 1.130 tis. Kč. 
  Soukromé pozemky v lokalitě Na Pile směrem k Domanínu byly před léty 
předmětem stavby kanalizace do Domanína. S několikaletým odstupem po této 
stavbě se začalo projevovat podmáčení pozemků způsobené pravděpodobně tím, 
že při stavbě kanalizace došlo k přerušení meliorací. Záruční doba ze strany 
dodavatele už uplynula nehledě na to, že své právo reklamovat dílo bychom v této 
specifické věci asi prosazovali komplikovaně. Proto jsme po vyčerpání jiných 
možností řešení přijali svou odpovědnost a objednali provedení nových meliorací. 
Smluvní cena činí 131 tis. Kč.  
  Modernizace IT systémů městského úřadu vstupuje do další fáze označované 
Technologické centrum VI, jejíž náplní je tzv. kyberbezpečnost. Rozsah projektu 
připravili naši správcové systémů z firmy Autocont a další externí firma pro nás 
v těchto dnech dokončuje a podává žádost o dotaci. Náš první výdaj, který se týká 
tohoto projektu je 72.600 Kč za zpracování žádosti o stanovisko odboru hlavního 
architekta eGovernmentu, jehož kladné vyjádření je nezbytnou podmínkou přiznání 
dotace. 
  Těsně před slávou spojenou s letošní poutí se nám podařilo nainstalovat u 
vítacího poutače u vjezdu do města erby partnerských měst. Na ně již rada peníze 
schválila, chybí nám však 20.369,14 Kč na základy pod znaky, které připravovaly 
TS města. 
  Podobně nám ještě na další drobné akci, instalaci nových basketbalových košů 
na fotbalovém stadionu, chybí na doplacení všech dodavatelů necelých 10 tis. Kč 
(v rozpočtu bylo něco málo přes 50 tis. Kč) 

 
Usnesení : Rada města schvaluje financování akce Okružní – etapa D částkou 218.199,00 Kč, 

akce Suterén Příční 405 částkou 94.999,00 Kč, akce Chodník Zahradní částkou 
1.130.000,00 Kč, akce Meliorace Na Pile částkou 131.000,00, akce Technologické 
centrum VI částkou 72.600,00, akce Erby partnerských měst částkou 20.369,14 Kč 
a akce Basketbalové koše částkou 10.000,00 Kč.  

 

Hlasování : Pro: 5 Proti: 0 Zdržel se: 1 Nehlasoval: 1 
Zodpovídá 
Termín 

: 
: 

Ing. Aleš Sitař 
2. září 2022 

 

22-11-10 : 
Žádost o krátkodobý pronájem – umístění lunaparku v Bystřici n. P. v 
roce 2023 

Popis : Dne 10. 6. 2022 podal žádost o krátkodobý pronájem parkoviště za KD p.  
za účelem umístění lunaparku v době od 24. 4. 2023 do 7. 5. 2023.  
Dne 16. 6. 2022 podal žádost o krátkodobý pronájem části parkoviště za KD p. 

 za účelem umístění lunaparku v době od 8. 5. 2023 do 22. 5. 2023. 
Pan  má zájem o uzavření smlouvy na 5 let. 

 
 Usnesení:    : Rada Města Bystřice nad Pernštejnem odkládá rozhodnutí a pověřuje OSMI 

vypsáním soutěže na pronájem parkoviště v jarním období.  
 

Hlasování : Pro: 4 Proti: 2 Zdržel se: 0 Nehlasoval: 1 



Zodpovídá : Alena Prudká 
Termín : Splněno usnesením 

 

22-11-11 : Žádost o umístění bannerů na majetku města Bystřici n. P. 

Popis : Dne 22. 8. 2022 podala p.  žádost o umístění volebních 
bannerů v době od 26. 8. 2022 do 26. 9. 2022 na majetku města. 
Jedná se o 11 ks bannerů o velikosti 2 m2, umístění viz příloha č. 1. 
Nájemné dle Směrnice č. 5/2021, čl. 5 činí 11 x 3 500 : 12 = 3 208 Kč + DPH.  

 
 Usnesení:    : Rada Města Bystřice nad Pernštejnem schvaluje umístění 11 ks bannerů na 

majetku města. Nájemné dle Směrnice č. 5/2021, čl. 5 činí 3 208 Kč + DPH s tím, 
že baner nesmí omezovat rozhledové podmínky a ohrožovat bezpečnost silničního 
provozu. 

 

Hlasování : Pro: 6 Proti: 0 Zdržel se: 0 Nehlasoval: 1 
Zodpovídá : Alena Prudká 
Termín : Splněno usnesením 

 

22-11-12 : Poliklinika – stavební úpravy kanceláře ředitele na zubní ordinaci 

Popis :  bude provozovat zubní ordinaci na Poliklinice ve 3. patře 
v bývalé ředitelně. Pro zubní ordinaci jsou třeba stavební úpravy, především 
elektroinstalace a rozvod vody.  předložila kalkulaci prací a zajistí 
odborné dodavatele.   

 
 Usnesení:    : Rada Města Bystřice nad Pernštejnem schvaluje financování stavebních úprav 

v budově Polikliniky do výši 273 tis. Kč bez DPH – změna bývalé ředitelny na zubní 
ordinaci.  

 

Hlasování : Pro: 6 Proti: 0 Zdržel se: 0 Nehlasoval: 1 
Zodpovídá : Alena Prudká 
Termín : Splněno usnesením 

 
 
 
Příští zasedání rady města se bude konat: 20.09.2022 
 
 V Bystřici nad Pernštejnem dne 30.08.2022 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
         Mgr. Martin Horák                   Ing. Karel Pačiska                                                                                
       místostarosta města           starosta města                                                                                




